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ACTA-RESUM DEL CONSELL DE BARRI DEL 
CARMEL 

DATA: Dijous, 18 de maig de 2017, a les 19:00 hores. 

LLOC: Biblioteca El Carmel-Juan Marsé  

Assistents:  

-Taula: Mercedes Vidal (Regidora d’Horta-Guinardó), Pau Gonzàlez 
(conseller tècnic d’Horta-Guinardó), Eduard Vicente (gerent d’Horta-
Guinardó) i Elena Tarifa (consellera del Carmel).  

-Grups polítics representats: 6 

-Entitats representades: 13 

-Veïnes i veïns assistents: 100 

 

1. INFORMACIÓ DEL GOVERN SOBRE L’ESTAT ACTUAL DE 
PROJECTES I TEMES PENDENTS AL BARRI DEL CARMEL 

Informacions del Gerent: 

1. Campanya de Civisme. S’informa també de l’acció impulsada des de 
Neteja a tots els barris del Districte, amb un equip de 8 persones que 
realitzen tasques d’anàlisi i de conscienciació respecte a les condicions 
de neteja de l’espai públic.  

2. Obres de millora d’espais públics: al Ranxo i als entorns de l’escola 
Coves d’en Cimany. 

3. Finalització de les obres d’urbanització del carrer Mühlberg. Està en 
marxa el procés d’expropiació de dues finques per a permetre, en un  
futur, l’accés del bus de barri 119 a la zona. 

4. Posada en marxa del sistema de fitons hidràulics per a residents del 
Turó de la Rovira, per limitar l’accés en vehicle als búnkers del Carmel. 

5. Arranjaments al camp de futbol del Carmel: en fase de contractació. 

Informació de la Consellera del Carmel sobre la feina de la Comissió de 
Seguiment del Consell de Barri: s’informa que la comissió està treballant 
sobre l’espai públic al barri i que està prevista, quan el procés de treball finalitzi, 
la convocatòria d’un Consell de Barri específic sobre aquest tema. 
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Informacions del Conseller Tècnic: 

1. Canvis en la recollida d’informació als Consells de Barri: gravació i 
subtitulació de les sessions, i elaboració d’una breu acta-resum. 

2. Procés participatiu d’actualització de les normes reguladores de 
participació ciutadana de l’Ajuntament de Barcelona. 

3. PAE (Punt d'Assessorament Energètic) d’Horta-Guinardó: ja està en 
funcionament al carrer Llobregós 107. 

Informacions de la Regidora: 

1. Inici dels tràmits per a la construcció d’habitatge dotacional per gent gran 
a Mare de Déu del Coll-Murtra. 

2. Continuació del Pla de Tres Turons (fase zero): es començarà a actuar i, 
d’altra banda, es vol finalitzar el present mandat amb el projecte del futur 
parc redactat. Es convocaran sessions especifiques per aquest tema.  

  

2.LA SALUT AL BARRI DEL CARMEL (A CÀRREC DE L’EQUIP 
TÈCNIC DEL PDC CARMEL AMUNT).  

A càrrec d’Irene García (Agència de Salut Pública) i Elisabet Ponce i Aida 
García (equip tècnic del PDC Carmel Amunt). Es presenta el Diagnòstic de 
Salut del Barri del Carmel, fruit del treball conjunt entre Carmel Amunt i el Pla 
Salut als Barris de l’Agència de Salut Pública, i es convida a la participació en 
el disseny i execució de les accions que se’n derivin. Per a més informació: 

http://www.carmelamunt.org/assemblea-de-barri-diagnostic-de-salut-i-
prioritzacio-dactuacions/ 

Dades de contacte:  

PDC Carmel Amunt. Llobregós 107. Telf 934290759. 
carmelamunt@carmelamunt.org 

S’obre un torn de paraules entorn a aquest punt, amb 3 intervencions.  

 
3.TORN OBERT DE PARAULES 

S’obre el torn obert de paraules, on es tracten les 24  peticions realitzades per 
escrit (veure quadre-resum). 

Sense més temes a tractar, la Regidora dóna per finalitzat el Consell a les 
22:25 hores. 

http://www.carmelamunt.org/assemblea-de-barri-diagnostic-de-salut-i-prioritzacio-dactuacions/
http://www.carmelamunt.org/assemblea-de-barri-diagnostic-de-salut-i-prioritzacio-dactuacions/
mailto:carmelamunt@carmelamunt.org
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RESUM D’INTERVENCIONS CONSELL DE BARRI DEL CARMEL 

Data: 18 DE MAIG DE 2017 
 

Nom i Cognoms Demanda concreta Resposta Consell de barri 

FIDEL GARCÍA Rampes per facilitar l’accessibilitat a les Escales d’Alguer (entre 
Calderón de la Barca i Murtra).  

Es mirarà de buscar solucions en els 
punts on falta accessibilitat. 

MARIA EUGENIA 
JUÁREZ 

1-Canvis per la nova xarxa de bus (92,V17 i 24) 
2-Tarjeta rosa i T4 per les vídues. 

El conseller tècnic respon directament 
a les dues qüestions. 

ROSA RAMOS 1-Més control dels turistes als busos (molts no paguen). 
2-Més control del bon ús dels contenidors per part dels comerciants. 
3-Solars bruts i amb rates a Dr Bové (172, entre 67 i 73, cau la paret). 
4-Mur deteriorat per les pluges al solar del 125 de Gran Vista. 
5-Contenidors que dificulten el trànsit de vianants a Carretera del 
Carmel-Gran Vista. 

1 i 2-Es contesta directament i es pren 
nota de les dues qüestions. 
3, 4 i 5-Es passarà a SSTT i Neteja. 
Respecte al 172 ja està obert un 
expedient per neteja i desratització. 

ANTONIO GONZÁLEZ 1-Projectes pendents urbanisme (finalització carrer Llobregós, 
Rambla del Carmel…) 
2-Arranjament Passatge Ros 
3-Santuari 56: xipresos que fan malbé tuberies i aixequen el 
paviment. Els propietaris de la finca volen expropiació. 
4-Finalització C/ Alguer. 
5-Arranjament Jardins Jaume Planas. 
6-Afectacions Gran Vista 56. 
 

1-Se li respon directament. Es tracta 
de temes de PAD. 
2-S’està estudiant. 
3-Es citarà al propietari per tractar el 
cas. 
4-Està previst; en estudi. 
5-S’estan estudiant solucions per a 
aquest espai. 
6-Es respon directament. 
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RAMON TRALLERO 1-Pavimentació carrer Moratín: insisteix sobre la demanda al respecte 
realitzada en l’anterior Consell de Barri. 

1-La pavimentació ja està planificada, 
però s’ha retardat. Falta concretar 
calendari. S’informarà quan es 
concreti. 

XAVIER BADIA 
(propietari finca Santuari 
56) 

1-Expropiació de la finca. 1-Se’l citarà per tractar el cas. 

MANUELA MANTILLA 1-Escales mecàniques Passatge Passarell-Dr. Bové 1-Es respon directament: l’estudi de 
l’accessibilitat  a la zona s’haurà 
d’estudiar en el marc de l’actualització 
del planejament (zona vinculada a 
PGM Carmel i entorns).  

JOSEFA RODRÍGUEZ 
CABRERA  
 
 
CONCEPCIÓN ROY 

1-Escales mecàniques a Font de la Mulassa. 
2-Més bancs al C/Gran Vista.  

1-Es contesta directament. De 
moment, no està previst. 
2-Es passarà demanda a SSTT. 
 

JOSEFINA RÍO 1-Rampes per facilitar accessibilitat a les Escales d’Alguer (entre 
Calderón de la Barca i Murtra). 
2-Acumulació de brutícia a la zona dels contenidors de Calderón-
Alguer. Falta de contenidors de reciclatge. 
3-Bancs en mal estat a Alguer (entre Calderón i Murtra).  

1-Es mirarà de buscar solucions en els 
punts on falta accessibilitat. 
2-Es passarà demanda a Neteja. 
3-Es passarà demanda a SSTT. 
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MARGARIDA LOSTES 
(en nom de l’AAVV 
Carmel) 

1-Condicionament i millora de diferents espais públics del barri.  
2-Papereres i bancs Jardins Juan Ponce. 
3-Arranjament voreres al barri (caigudes freqüents…). 

1-Se li respon directament.  
2-S’està fent projecte d’arranjament 
3-Es demana que des de l’AAVV 
s'enviï un llistat d’aquests punts que 
representen risc de caiguda. 

ELISABET CASAS 
 

 
1-Desafectació vial que afecta a Carretera del Carmel 84. 

1-Es contesta directament. No està 
prevista la desafectació. 

MANUEL RODRÍGUEZ 
FERNÁNDEZ 

1-Mancança d’espais per a la pràctica esportiva (bicicleta, jocs de 
pilota…) 
 
 

1. Es contesta directament: es 
contemplarà dins del grup de 
treball d’espai públic. 

PEPITA GASTÓ 1-Vorera massa estreta Parada 119 davant Mercat del Carmel. 
2-Arbós-Conca de Tremp: contenidors en zona de desnivell, caldria 
revisar l’ubicació. 

1 i 2- Es passarà a SSTT per valoració 
de possibles solucions. 

JOAQUIM GASCÓ 
PALACÍN 

1-Millores a zona Dr Bové-Font Fargues-Font de la Mulassa: escales 
Font de la Mulassa, accessos, conservació del patrimoni. 

1-Contestat directament: s’està 
treballant un projecte de millora de la 
zona. 

JORDI MITJANA  
(COORDINADORA 
D’ENTITATS DEL 
CARMEL) 

1-Recorregut cavalcada de Reis. 
2-Obres Mirador d’Horta. 
3- Obres al Mercat del Carmel. 
4-Monolit Juan Ponce: lletres caigudes. 
 

1-Es contesta directament; es tractarà 
el tema en els espais de treball de la 
Cavalcada. 
2-Les obres finalitzaran a finals de 
juny. 
3-Es faran obres de millora i adequació 
(a concretar calendari). 
4-Es passarà demanda d’arranjament 
a SSTT. 
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ESTRELLA MARTÍNEZ 
(CARMEL COMERÇ) 

1-Recorregut cavalcada de Reis. 1-Es contesta directament; es tractarà 
el tema en els espais de treball de la 
Cavalcada. 

MARIA E. RUBIO 1-Audiències públiques trimestrals. 
2-Bus al carrer Mühlberg 
3-Busos plens de turistes (24 i 92). 
4-Expropiació Villa Clara (Mühlberg 23-27) 

Es contesten directament totes les 
qüestions. 

FREDERIC ALEXANDRE 
TORRES DAPPEN 

1-Creació colònia de gats controlada a passatge Font de la Mulassa. 
2-Neteja i aprofitament del solar situat a les escales del mateix 
passatge. 

1-Es passarà demanda per valoració. 
2-Es passarà demanda a SSTT per 
valoració. 

JOAN MOYANO 1-Ampliació voreres Lluís Marià Vidal (entre Lugo i Arbós) 1-Es passarà a SSTT per valoració. 

CONSUELO (en nom de 
l’As. 40 parriba 40 
p’abajo) 

1- Casal de Barri Llobregós 107. 
2-Recorregut cavalcada de Reis. 
3-Reforma de la Rambla del Carmel. 

1-Es contesta directament.  

AMADEU GRANOLLERS 1- Millora il·luminació a les escales de Llobregós que accedeixen a la 
sortida de metro de Batet. 

1-Es passarà a SSTT per valoració. 
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CONCHI GIL 1-Paviment en mal estat que rellisca a Llobregós-Calderón de la 
Barca (fins a Conca de Tremp). 

1-Es passarà a SSTT per valoració. 

TERESA COBO 
GUILLÉN 

1-Inundació de la vivenda a rel de les obres al carrer. No hi pot viure 
des del 26-3. Demana on pot reclamar. 

1-Es passarà consulta a SSTT. 

MARTA DALMAU 1-Tallar branques acàcies de davant de casa seva. 
 

1-Es passarà a PPJJ per valoració. 

 
 

 

 
 


